
Bestyrelsen stiller to forslag til godkendelse på generalforsamlingen. 

 

Forslag 1. 

 

Vi har gennem de sidste år set et konstant indhold af pesticider i det vand vi pumper op, og har 

derfor købt vand fra Værebro Vandværk. 

Vandværket har ved forskellige forsøg forsøgt at ændre på dette forhold uden succes, og må derfor 

konstatere at vi fortsat må købe vand. 

Bestyrelsen foreslår hermed at hæve m3 på vand med 3 kr. fra 8,50 kr./m3 til 11,50 kr./m3 fra 2024, 

til dækning af denne udgift. 

 

Forslag 2. 

 

Bestyrelsen har udarbejdet en investeringsplan for udskiftning af den resterende del af vores 

ledningsnet på i alt 10.785 meter, så hele ledningsnettet er udskiftet i 2042. 

Bestyrelsen vurderer at denne tidshorisont er rimelig i forhold til ledningsnettets tilstand, og at vi 

dermed undgår store og bekostelige ledningsbrud. 

Bestyrelsen foreslår hermed at det faste bidrag hæves med 500 kr./ år fra 750 kr./år til 1.250 kr./år. 

 

 


